
Bestyrelsesmøde FKO torsdag d. 18.04.24 kl. 16.30 
Referat  
 
 
 
 

Tilstede: Jørn Dyhrberg Hansen JDH, Jørgen Knudsen JK, Henriette Echwald HE, Henrik Beckwith HB, 
Peder Jørgensen PJ, Ursula Søborg US, Lone Marcussen LM. 
Fraværende:  
Referent: Daniel Allerup DA. 

 

1. Referat fra sidst og 
dagens dagsorden 

 

Referat fra 26.03.24, generalforsamling og dagens dagsorden er godkendt. 
 
JDH: Tak for en god generalforsamling og velkommen til Lone. Ursula træder ind som medlem for 
håndbold. 
Rune forsætter som webmaster.  

2. Økonomi/regnskab 
2024 

 
 
 

Regnskab: Der har været dialog med foreningskonsulent Christoffer ang. 
lokaletilskudsansøgningen. Der mangler forsat referat. 
Der er oprettet mail og kode til kiggeadgang, for bestyrelsen, til økonomisystemet. 
Spørgsmål omkring klubhus, kiosk og pengestrømmen i det, samt ansættelse af klubhusbestyreren 
og dennes tilknytning, er der fremført spørgsmål om. 
Vedr. ansættelse er der ikke ansat nogen endnu, men denne proces skal snarest påbegyndes. 
 
Salg fra pølsevogn forsætter som hidtil indtil kiosk i klubhus er færdig. 
 
HE: Der skal tjekkes op på underskudsmodellen i ungdomsafdelingerne ift. indtægterne fra 
festivalen. Alle skal tjekke egne konti når der sendes kontoplan ud og denne fremsendes kun til 
bestyrelsen. 
 
Spørgsmål til kontoplan og månedsopdeling. Henrik går selv videre med at undersøge muligheden 
for dette. 

3. Projekter VKI JDH: Overtagelsen er forsat udsat grundet økonomien. Vi ønsker flere penge for at drifte 
hallen, men disse penge får vi nok ikke. 
Vi skal afgøre om vi vil afsætte midler til en underskudsforsikring. Vi er sikret 3,5 mio. til driften, 
men vil mangler yderligere midler for at undgå et muligt underskud. 



Hvis vi overtager driften, vil vi senere kunne trække os ud igen, hvis økonomien kommer til at 
bremse det. 
Der var møde i vækstudvalget i tirsdags, hvor de ønskede midler blev fremlagt, med et behov for 
275.000 kr. ekstra pr. år. Her er ikke beregnet driftsmæssige forbedringer og vi skal forvente det 
er et direkte tab, men vi kan samtidig fremtidssikre vores egne interesser i at hallen forbliver. 
Alle 12 foreninger i VKI skal være med i denne aftale med risiko for underskud. 
Det vurderes at være for risikabelt ikke at gå ind i det, da flere område, såsom svømning, Vig 
motion osv, kan være udsat, hvis kommunen stopper driften af hallen. 
Der er en forventning om at vi er mere risikovillige, når vi har så store planer for området. 
 
HB: Er det os der skal udvikle området i stedet for kommune? 
 
JDH: Der er noget historik som gør at det forventes vi gør det. Vi har også en størrelse, der gør det 
muligt. 
Ekstraordinære udgifter, som ikke var forudset, vil forsat bliver dækket af kommunen. Der vil blive 
fortaget en gennemgang af hallen og driften, inden overtagelse. 
Nuværende personale i hallen er opsagt pr. 01.07.24. Vi vil se om vi kan effektivisere på personale 
siden og måske sammenlægge nogle funktioner. 
 
En samlet bestyrelse godkender foreløbigt et evt. underskud på 100.000 kr. 
 
”Vig byskov” JDH: Vi skal komme med oplæg til kommunen omkring areal. Vi har opsagt 
samarbejdet med fundraiseren. 
JK har holdt møde med kommunen. Kommunen ønsker en tidshorisont på de forskellige dele af 
projektet. Der er forskelligt udgangspunkt for hvor lang en lejeaftale der kan laves afhængig af 
aktiviteten. 
 
Klubhus FKO PJ: Forløber planmæssigt. Vi er udfordret på murerarbejdet, da indhentede tilbud er 
for dyrt. Fjernvarme ved vi forsat ikke om vi kan få lagt ind. I værste tilfælde skal vi have 
varmepumper som ikke er beregnet med i økonomien. 
Budgettet i øvrigt bliver fulgt. 
Vi har god tilslutning af frivillige. 



 
4. Opfølgning på Vig 

festival 2024, 
arrangement koncert 
2024 og 3-dages 
marked 

Vig festival JDH: Udsolgt. I år forventes det at overskuddet går til foreningerne og ikke nye store 
investeringer. Prisforøgelse af billetterne 2025. Det forventes ikke at være muligt med besparelse 
på musik. 
 
Arrangement koncert 2024 JDH: Vi skal vælge nye bands. Vi har valgt Vilde Kaniner og Shubidua 
cover. Skulle det mod forventning ikke være muligt at booke disse bands, kan Jørn frit vælge 
bands uden bestyrelsen er hørt. Der er udsendt oplæg til arbejdsfordeling. 
Der er lavet tilbagemelding til Eventselskabet vedr. denne proces som ikke har været helt 
tilfredsstillende. 
 
 
3-dages marked JDH: Vi skal forvente med et mindre bidrag af frivillige. Resten køres af Vig 
Familieby og Eventselskabet. Der vil være musik både torsdag, fredag og lørdag. 
Placering af ølvogne bør forbedres. 
 

5. De enkelte 
udvalgsrepræsentanter 

PJ - Fodbold: Vi er startet med forårsturnering. Resultatet er både godt og skidt afhængig af hold. 
Mange til træning, hver gang både på senior og ungdom. 
Stærkt fremmøde til det afviklede trænermøde. 
Vi holder møde mandag for 5 nye til udvalget. Andreas, Kristian, Jesper, Torsten og Jakob. 
Hønse, Lisbeth, Maria, Peder forsætter foreløbig evt. med mere definerede opgaver. 
God hjælp til pølsevognen. 
Nogle enkelte vil tage sig af sponsorer. 
Sommerland Sj. Cup og fodboldskole skal vi afvikle igen. Der er styr på de frivillige med stor 
opbakning. 
Vi skal være med til et cykelløb og odsherred skolecup. 
 
HB – Vig motion:  
Vi har haft besøg af lydmand som skal udarbejde tilbud Bike sal. Der udover kommer der et tilbud 
mere fra Ricoh AVC (har leveret til Lundbeck) samt Fitness Audio. Når tilbuddene ligger klart vil 
Aktivitetsudvalget drøfte mulighederne. 
 



Vores ene løbebånd ”synger på sidste vers” og holder muligvis ikke til efter sommerferien! 
Udviklingen følges tæt – Igangværende arbejde med at udarbejde ansøgning til DGI samt en mere. 
 
Medlemsstatus; 
 
Tro det eller lad være men vi er fortsat over 700 medlemmer. 706 pr. g.d. jf. nedenstående; 
 
Medlemsstatus i “hovedgrupperne”: 
 
-        Odsherred Kommune; fra 29 til 24 
 
-        FKO medlemmer; fra 35 til 38 
 
-        Øvrige “foreninger”; fra 8 til 15 
 
-        VF hjælpere; fra 31 til 27 
 
-        Super Brugsen Vig; fra 4 tl 3 
 
-        Granhøjen; fra 7 til 6 
 
-        48% af medlemmerne er tilmeldt BS, 16 % klippekort samt 11 % 12 mdr. medlemskab 
 
-        Ovenstående betyder at 75% er enten på BS eller 12 mdr.s aftaler!! 
 
Vig Festival er der 22 som har meldt ind til at hjælpe. Der bliver nu rakt ud til medlemmerne. 
 
DA - Boksning: Vi har trukket os ud af Camp New York ellers intet nyt. 
 
US - Håndbold: Der kommer styr på sand til Beachbanen. Vi mangler at afholde træner/leder 
afslutning som bliver i juni. Vi har lige afholdt for alle øvrige.  
Vi har fået styr på træner til damerne.  



Ny træner til drengeholdet og andre er rykket rundt.  
Et forsøg på et u17 hold for dem som kommer tilbage fra efterskole. 
Vores damesenior hold 2 har vundet deres turneringspulje. 
Der arbejdes på at få styr på reklamekørsel. 
 
JK - Floorball: Intet nyt. 
 
HE - Kajak: Vi har været i svømmehallen. Trænermøde onsdag, hvor vi blev enige om at flytte 
nogle aktiviteter til næste år. Vi har 4 nye som skal tage instruktøruddannelsen og som skal have 
førstehjælp som er egnet til kajak. Vi har 7 på ro-skole nu.  
Vi har 48 medlemmer og plads til 60 i alt. 
 

6. Åbent punkt for 
tilføjelser 

Folkeoplysningsudvalg: Intet nyt. 
 
Merchandise som man har brug for, skal vi melde tilbage, så vi kan indhente et samlet tilbud. Vi 
ønsker at sikre et ensartet udtryk uanset, hvilken afdeling man tilhører. 
 
Henriette kommer med et oplæg omkring retningslinjer for opslag på sociale medier. 
 
Telt: Bilen er i stykker. Vi gør de aftale færdige vi har, men der bliver ikke lavet nye. Hvis vi kan 
skabe et nyt hold, så vil vi koordinere indsatsen/logistikken bedre. Vi overvejer en trailer som alle 
kan køre med, så vi ikke er afhængige af en bil vi skal finansiere. 
 
Holdsport: I fodboldafdeling ønsker vi en større pakke i holdsport. Der skal laves et oplæg 
omkring, hvad det skal kunne og hvor meget det koster. 
 
 

7. Dato for nyt 
bestyrelsesmøde 

 
Næste bestyrelsesmøde: Tirsdag den 14.05.24 kl. 16.30. 

8. Eventuelt Ingen indslag. 
 


